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ZÁPIS 

ZE 14. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BRAŠKOV, 

konaného dne 11. dubna 2017 od 17,00 hodin na OÚ Braškov 

 

Program:  
1) Zahájení 

2) Kontrola plnění usnesení 12. a 13. zasedání 

3) Schválení zadání změny č. 1 územního plánu Braškov 

4) Účetní závěrka za rok 2016 a výsledek hospodaření 

5) Závěrečný účet obce za rok 2016 vč. Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce 

6) Program rozvoje obce 

7) Záměr na směny pozemků 

8) Různé: 

a) Zmocnění rady obce a informace o rozpočtových změnách č. 1 a 2 

9) Diskuse 

10) Usnesení a závěr 

 

Starosta navrhl doplnění a úpravu programu zveřejněného na pozvánce následovně: 

Rozšíření programu v bodě 8) Různé : 

b) Rozpočtová změna č. 3 a Zpráva o finančním hospodaření obce k 31.3.2017 
c) Záměr na pronájem nebytových prostor určených pro prodejnu potravin a smíšeného zboží 

v lokalitě obce Braškov-Valdek 
d) Záměr na pronájem 6 zemědělských pozemků dle seznamu o celkové výměře 5090 m2 

e) Zajištění dovozu obědů pro seniory 

Další návrhy na  změnu či doplnění programu nebyly vzneseny. 

 

 

K bodu 1) ZAHÁJENÍ 
Zasedání zahájil a řídil starosta ing. Vladimír Dráb. Konstatoval, že v době zahájení je 

přítomno 13 členů zastupitelstva – omluvena ing. M. Vostrá a ke konci zasedání se dostavil P. 

Horník. Listina s podpisy přítomných zastupitelů a 30 občanů je přílohou originálu tohoto zápisu. 

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně  svoláno, návrh programu byl odsouhlasen radou 

obce a zveřejněn na úřední desce i v Braškovských novinách. Přečetl návrh programu a požádal 

zastupitele o úpravu a doplnění programu o shora uvedené body, k nimž zastupitelé dodatečně 

obdrželi podklady elektronickou poštou. 

Další návrhy nebyly vzneseny a starosta požádal o hlasování k přednesenému a doplněnému  

návrhu programu. Program byl odsouhlasen všemi hlasy. Starosta konstatoval, že se zasedání bude 

řídit schváleným programem. 

Všechny zaslané písemné podklady a smlouvy jsou přílohou originálu tohoto zápisu 

Za ověřovatele zápisu z dnešního jednání byli určeni: T. Votava a B. Bečka  

Do návrhové komise byli jednomyslně zvoleni: předsedkyně ing. M. Randáková, členové  Ing. 

Dolejšová a P. Stádník. 

 

  

K bodu 2) KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ 12. a 13. ZASEDÁNÍ 
Zprávu o kontrole plnění usnesení zastupitelé obdrželi a byla otištěna v B. novinách.  

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Kdo souhlasí, abychom vzali uvedenou zprávu na vědomí? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: vzato na vědomí,  jednomyslně 
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K bodu 3) SCHVÁLENÍ ZADÁNÍ ZMĚNY Č. 1 ÚZEMNÍHO PLÁNU BRAŠKOV 
Starosta sdělil, že návrh zadání změny č. 1 úz. plánu zastupitelé obdrželi spolu se zprávou 

o vyhodnocení připomínek, požadavků a podnětů k návrhu zadání změny č. 1 ÚP 

datovanou březen 2017. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny? 

 

Kdo schvaluje výslednou verzi návrhu zadání změny č. 1 územního plánu Braškov datovanou březen 

2017 a  

bere na vědomí Zprávu o vyhodnocení připomínek, požadavků a podnětů k návrhu zadání změny č. 1 

ÚP Braškov datovanou březen 2017? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 4) ÚČETNÍ ZÁVĚRKA ZA ROK 2016 A VÝSLEDEK HOSPODAŘENÍ 
Podklady k tomuto bodu zastupitelé obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly   vzneseny. 

 

Kdo schvaluje účetní závěrku za rok 2016 s výsledkem hospodaření  ve výši 3.821.087,37 Kč?  

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 5) ZÁVĚREČNÝ ÚČET ZA ROK 2016 A ZPRÁVA O VÝSLEDKU PŘEZKOUMÁNÍ 

HOSPODAŘENÍ OBCE 
Starosta uvedl, že podklady k tomuto bodu zastupitelé obdrželi a byly zveřejněny na 

úřední desce i elektronické. Nápravné opatření přijímá zastupitelstvo tím, že pošle 

informaci o nápravách podle zákona včas, tj. do 15 dnů. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny.  

 

Kdo schvaluje závěrečný účet obce za rok 2016 vč. Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 

obce za rok 2016 s výhradou?  

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 6)  PROGRAM ROZVOJE OBCE 
Aktualizovanou tabulku Programu rozvoje obce z března 2017 zastupitelé obdrželi a byla 

otištěna v Braškovských novinách. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Kdo souhlasí se schválením aktualizovaného Programu rozvoje obce z března 2017?  

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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K bodu 7) NÁVRHY NA SMĚNY POZEMKŮ 
Podklady s návrhy na směny pozemků s ing. Vackem u in-line dráhy 45 m2 a s ing. 

Čermákem tzv. „Ořechovku“ pod ČOV o výměře 2.103 m2 zastupitelé obdrželi.  

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí se zveřejněním záměrů na směny pozemků dle předložených návrhů s ing. 

Vackem a ing. Čermákem? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 8) RŮZNÉ 

a) Zmocnění rady obce a informace o rozpočtových změnách č. 1 a 2 na rok 2017 

b) Rozpočtová změna č. 3 a Zpráva o finančním hospodaření obce k 31.3.2017 
Starosta informoval, že podklady s úpravou zmocnění rady obce zastupitelé obdrželi. 

Jedná se o rozšíření a upřesnění stávajícího zmocnění rady obce ke schvalování a provádění 

rozpočtových opatření.  

Dále uvedl, že informaci o provedených rozpočtových změnách č. 1 až 3 na rok 2017, které 

schválila rada obce, rovněž obdrželi a dodatečně byla zaslána i Zpráva o finančním 

hospodaření obce k 31.3.2017. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s rozšířením a upřesněním zmocnění rady obce ke schvalování a provádění 

rozpočtových opatření,  a to: 

rozpočtové příjmy v neomezené výši; 

rozpočtové výdaje v závazných ukazatelích rozpočtu (paragrafy rozpočtové skladby) do výše 

500.000,-- Kč celkem za jedno rozpočtové opatření v jednom kalendářním měsíci; 

poslední rozpočtové opatření za kalendářní rok v plném rozsahu v příjmech i ve výdajích; 

 

a bere na vědomí Zprávu o finančním hospodaření obce k 31.3.2017 a rozpočtové změny č. 1-3 

na rok 2017, schválené radou obce? 

 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

c) Záměr na pronájem nebytových prostor určených pro prodejnu potravin a smíšeného 

zboží v lokalitě obce Braškov-Valdek 

Starosta sdělil, že rada obce rozhodla o vypsání výběrového řízení. Návrh oznámení o 

zveřejnění záměru pronájmu nebytových prostor určených pro prodejnu potravin a smíšeného 

zboží v čp. 31 na Valdeku včetně podmínek pronájmu a podání nabídky do 28.4.2017 

zastupitelé obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí se zveřejněním záměru a podmínkami pronájmu nebytových prostor určených pro 

prodejnu potravin a smíšeného zboží na Valdeku?   
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Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

d) Záměr na pronájem 6 zemědělských pozemků dle seznamu o celkové výměře 5090 m2 

Seznam s uvedením katastrálních čísel a Informaci o pozemku z katastru nemovitostí 

zastupitelé obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí se zveřejněním záměru na pronájem 6 zemědělských pozemků dle seznamu o 

celkové výměře 5090 m2? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

e) Zajištění dovozu obědů pro seniory 

Starosta informoval o požadavku na dovoz obědů od 1 starší paní, který obec obdržela.  Podle 

telefonické informace z MěÚ Unhošť – je po uzavření smlouvy fakturována na úhradu 

nákladů za poskytnuté služby cena ve výši dvojnásobku plateb klientovi z obce za daný měsíc. 

Po telefonické dohodě starosty s ředitelkou Letohrádku Vendula Mgr. Dájou Kabátovou, byl 

zajištěn dovoz obědů za cenu jednonásobku toho, co platí klient, jako příspěvku obce na 

režijní náklady. Bude vytvořena smlouva, která bude předložena zastupitelstvu ke schválení. 

Služba bude zajišťována jen pro potřebné občany naší obce. 

Přítomná ředitelka Letohrádku Vendula Mgr. Kabátová doplnila, že zajišťují dovoz obědů 

z hotelu Botanika, ne z jídelního lístku, ale tzv. “závodku“, tj. to, co vaří pro zaměstnance.  

  
Kdo souhlasí s s příspěvkem obce na náklady za dovoz obědů seniorům? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, Pilátová, 

ing. Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 9) DISKUSE 

V diskusi se přihlásili o slovo: 

Ing. V. Chalupa - Minulý rok jsme absolvovali spolu se starostou a několika zastupiteli procházku 

kolem obce, ohledně územního plánu. Jako občan bych si dovolil navrhnout, zda by se mohlo něco 

takového opakovat třeba i neformálně, protože mi na územním plánu záleží.  

Odpověď starosty: Určitě je to v plánu a enviromentální vzdělávání a výchova občanů bude letos 

pokračovat. Zaplatí nám to Středočeský kraj, dostali jsme na to grant. Náš pilotní projekt EVVO se 

krajským zastupitelům líbil. 

 

Ing. J. Horník – Poslal jsem již zastupitelům nějaké materiály, nevím jestli to všichni četli, ale 

předem se omlouvám, aby si zaměnili slovo měsíčně za ročně, tam jsem se dopustil v textu chyby.  

Chtěl bych se tu zeptat zastupitelů, což jsem jim již avizoval, není mi jasné, proč obec platí přechod 

na krajské silnici před obecním úřadem, rada schválila 12 tisíc Kč na jeho obnovu. Za druhé bych se 

chtěl zeptat, jak bude řešena ta dopravní situace na úseku mezi OÚ a hospodou U Chalupů, protože 
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už to trvá dost dlouho. Situace je neutěšená a dost ovlivňuje bezpečností situaci v obci. Další bych 

chtěl vědět, jak je to s obecním centrem, které bylo loni schváleno zastupitelstvem a je vypsáno 20 

mil Kč na jeho vybudování. To je býv. prodejna Jednoty, jestli a kdy je reálné takovou částku získat a 

na co bude použitá. Další otázka je vysvětlení pronájmu pozemku pro vysílač T-Mobile, kde na 

pronájem v rozpočtu je asi 130 tis. ročně a jak řekl starosta na posledním zasedání, bude to pokryto 

protihodnotou internetového připojení obec. úřadu. Četl jsem příspěvek p.  Laitnera v Braškovských 

novinách a myslím že to tam nevysvětlil dostatečně uspokojivě. Dál bych se chtěl zmínit o 

otevřenosti jednání OÚ, kde si myslím že, jednak jsem se osobně setkal s tím , že diskuse nebyla 

zveřejněna v tom rozsahu, jak byla  provedena na zasedání v prosinci a říjnu loňského roku. Následně 

byla diskuse omezena na lednovém zasedání na 5 minut. Doufám, že už jsem to překročil, že mi to 

někdo stopujete. Dále byl vydán sazebník úhrad za poskytováni informací podle zákona. Jednak se 

do něj vloudili určité chyby je tam na např. že se má platit na účet města, bylo to asi okopírováno od 

někoho jiného, má tam být na účet obce. Dále si myslím, že v rozporu s nařízením vlády je tam 

stanovena sazba za mimořádně rozsáhlé vyhledávání informací, které je tam zpoplatněno již od 

počátku, většinou ostatní obce v prvních hodinách vyhledávání informace je zdarma, pak se počítá 

mimořádný rozsah nějakou sazbou. Dále v sazebníku v bodě n) je psáno viz bod b) nemá to 

souvislost, bylo by to potřeba objasnit.  

Odpověď starosty - Dostal jsem od vás také ten váš dopis. Tam se píše, že:  „řada starostou 

navrhovaných a přijatých opatření, o nichž se zmíním níže, však svědčí o poškozování zájmů občanů 

a není ani vyloučeno, že jsou přijímána k získání osobního prospěchu starosty“. Škoda, že jste to 

nepřečetl celé, vy jste vybral teď jen něco a já se vás chci zeptat: mám to chápat tak, že jsem zloděj? 

Jestli byste se k tomu nevyjádřil.  

Ing. J. Horník -  podle mě zloděj nejste, je to tak, jak je to tam napsáno, celé přečtěte… Vyloučit to 

nemohu a tady jsem vám dal otázky, které byste měl objasnit, jak to s tím tedy bylo. Vkládáte mi do 

úst něco jiného, než je tam napsáno. Vyloučit se nemůže nic……….. 

Odpověď starosty – Na vaše otázky, pane Horníku,  vám určitě neodpovím. Protože vy byste chtěl, a 

to je holt váš psychologický profil, abychom tu seděli do půlnoci a my tu do půlnoci sedět nebudeme, 

protože my to děláme zadarmo a my půjdeme za svými rodinami. Vy si hezky napíšete stížnost, jak 

jste zvyklý, a nebo podejte trestní oznámení, a já vám odpovím, to je za mě. 

Ing. J. Horník – Jestli zastupitelstvo nebo vy osobně, jako starosta, tomu nehodláte věnovat 

pozornost a čas na veřejném zasedání, abyste odpověděl na dotazy občanů, nesvědčí to o správné 

práci vaší jako starosty. Můžeme to řešit tak, jak jste navrhl, udělám to, jak jste si to přál.  

 

P. Stádník  - pane Horníku, vy jste tam zmiňoval tuším krám na Valdeku, o co jde v té otázce? 

Odpověď Ing. J. Horník – nezmiňoval jsem krám na Valdeku, ale v Plánu rozvoje obce je vypsáno 

20 mil. Kč na zbudování obecního centra, což je býv. prodejna Jednoty na Braškově. Byla 

zrekonstruována před málo lety, byla zateplena, jsou tam nová okna, je to v podstatě připraveno jako 

prodejní prostor, a vy jste vypsali 20 mil Kč na rekonstrukci tohoto objektu. To mi není jasné, za co 

se bude 20 mil. Kč utrácet za objekt, když odpovídá současným požadavkům a navrhl jsem 

zastupitelům, abyste to přehodnotili. Já to napíšu a doufám, že na to dostanu písemnou odpověď. 

 

MUDr. V. Hospodár -  kdo je vlastníkem toho objektu? Je v plánu ho zrekonstruovat?  

Odpověď starosty: vlastníkem je obec a zastupitelstvo se rozhodlo tam udělat zubařskou ordinaci. 

Nadále zůstane v majetku obce. 

 

Ing. M. Fučík – Byl bych rád, kdyby bylo odpovězeno na otázku p. Horníka ohledně výstavby 

vysílače T- Mobile a zároveň internetového připojení obce. Pan Horník odkazoval na článek p. 

Laitnera v B. novinách, kde se píše, že obec dělala výběrové řízení na poskytovatele. Zapomněl jsem 

se představit, mé jméno je Marek Fučík jsem z Braškova a zároveň jsem předsedou spolku UNHfree 

net a jednatel společnosti UNHnetwork a pokud probíhalo nějaké výběrové řízení předpokládám, že 

bychom měli být osloveni. Nejsem zde, abych z toho měl nějaký profit, jelikož UNHfree net  

dlouhodobě obcím a spolkům poskytuje připojení zdarma. Toť můj zájem na otázce p. Horníka. 
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Odpověď starosty: Pane Fučíku, když to chcete, tak já vám teda odpovím. Ten váš UNHfree.net co je 

psáno v justici, je: dobrovolný, nezávislý a neziskový spolek fyzických a právnických osob. Účelem 

spolku je: Výstavba a provoz počítačové sítě pro vzájemnou komunikaci členů a propojení do dalších 

sítí, výzkum a vývoj prostředků pro to nutných, například antén, optických pojítek atd. Šíření 

vysokorychlostního internetu do odloučených lokalit. Podpora využívání internetu, informačních 

technologií, internetové a počítačové gramotnosti. Spolupráce se subjekty, které sledují slučitelné 

cíle. Podpora společenských a kulturních akcí. Čerpání grantů a dotací podporujících dosažení cílů 

spolku. Toť v justici. 

Upozorňuji na čl. 7, odstavec 1 stanov spolku, který pojednává o hospodaření spolku a tam není ani 

slovo o komerční činnosti. 

Obec Braškov by musela být členem spolku a musela by přispívat do rozpočtu spolku, protože 

rozpočet je dán zejména členskými příspěvky, dary a granty. Jedná se o nevýdělečný spolek. Čerpají 

peníze z grantu a nemají peníze na vlastní rozvoj a kde berou peníze na provoz?  

Poslední zprávy o spolku a jeho činnosti jsou z roku 2014. Dost netransparentní, prostě spolek. 

Úvodem nabídka říká, že poskytují službu bezplatně a dále uvádí instalační poplatek a měsíční cenu. 

Zde se jedná o komerční činnost podléhající ohlášení na ČTÚ, ale tam jsem vás v databázi nenašel. 

Ve stanovách nic nemáte, a tak mi to připadá pochybné. Pokud se živí výstavbou sítí, s následným 

komerčním provozem, měli by mít ohlášenou živnost a měli by uveřejňovat výroční zprávy o své 

činnosti v rejstříku.  

Co mi na tom obecně vadí je to, že deklarujete, že uvedená služba nebude v dohodnutém profilu od 

T-Mobile potřeba a touto argumentací se snažíte dostat do hry. Uvádíte provozní garanci na základě 

nějakých zkušeností a pomoc do druhého dne. Z toho plyne, že nemáte standardizovanou službu po 

technické a provozní stránce včetně systému poskytování. Nemáte zajištěný servis služby. Její nízká 

cena vychází z toho, že poskytujete internet plnohodnotně pouze do NIXu, národního prostředí a 

zahraniční máte velmi ořezané, protože za zahraniční konektivitu se platí. Přitom zahraniční 

konektivita se dnes velmi užívá i v domácnosti a na úřadě. Domácnosti pro zábavu, hlavně internet a 

TV a studium a úřady pro EU/Brusel, municipality a dále pro získávání vědomostí různých směrů dle 

potřeby a v neposlední řadě TV. Jejich cena odpovídá negarantované službě - nic pro obec. 

Obecným standardem je dnes SLA 99,6 nebo 99,5 % a dále slevy při neposkytnutí tohoto standardu.  

Dále uvádíte, že provedete připojení do místní optické sítě, ale nepíšete odkud a jak se do obce 

dostanete. Pokud tu nemáte optiku, tak pouze připojením rádiem a velmi pochybuji, máte na 

transportní síti dostatečnou kapacitu?  

 Z T-Mobile můžeme čerpat i televizi, máme tam obrovskou rezervu dat,  možná i obecní telefon 

zadarmo. Toť moje odpověď na vás a poprosím vás, abyste se naposledy k tomu vyjádřil.  

Ing. M. Fučík – Vezmu to stručně od konce ty vaše dotazy. Ano kapacitu v obci Braškov máme, 

aktuálně máme k dispozici 700 MB na radiové spojení, radiové spoje ne v pásmu wifi. Hodnoty 

garance služby, které jste tu zmiňoval, nejsou hodnoty, které jsem si vycucal z prstu nebo na základě 

zkušeností místních uživatelů. Jsou to dlouhodobě sledované statistiky dostupnosti našeho připojeni 

v této obci. Dále, ano jsme připojeni do NIXu, ale samozřejmě poskytujeme i zahraniční konektivitu 

jelikož jsme provázáni s dalšími společnostmi, které nám připojují konektivitu  do zahraničí a 

zároveň konektivitu do NIXu. Co se týče zpráv výsledků, které jste zveřejňoval, že nejsme 

transparentní, že nejsou uvedeny na našem webu, tak jsou uvedeny na našem interním webu a všem 

členům jsou k dispozici všechny zprávy, ať už je to zpráva o hospodaření za rok 2015 a veškeré 

výkazy. Co se týče instalačního poplatku atd. naše společnost neposkytuje službu instalace a na tyto 

služby máme najatého pracovníka. Tyto služby poskytuje externí pracovník, který má živnost a tyto 

služby řádně daní. 

MUDr. I. Konečná – Ale vám to nefunguje, spojení bylo nestabilní, velice měnlivé a. 

Odpověď starosty: To není konec, neříkáme, že budeme vždy používat služby T-Mobile. Jenom vím, 

že vám to nefunguje, a my potřebujeme profesionální připojení. Jestli nám T-Mobile bude dávat 

peníze nebo data je opravdu jedno . Jak to vzniklo: nejdříve jsme dostali nabídku 5.000,- Kč/měsíc, 

chtěli jsme z nich dostat více. Dostal jsem radu, když budeme chtít peníze, tak je to nejisté a mohou 

to udělat na jiném kopci, ale když budeme od nich chtít službu, tak na to určitě kývnou. Pak jsem se 
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ptal jestli je to hodně 200MB. Takže se šlo touto metodou. Nic nám nebrání smlouvy vypovědět a 

předělat na finanční plnění. Po dlouhých diskusích zhruba půl roku se došlo k tomuto závěru. 

Ing. M. Fučík – chci jen podotknout, nabízeli jsme připojení obci zdarma a nic nebránilo tomu 

službu vyzkoušet. 

MUDr. Konečná – zkoušela jsem to rok a opravovali jsme to s mým IT pracovníkem. Po roce jsem 

zrušila připojení pro ordinaci tady na obecním úřadě. 

 

J. Peták, st. -  Vrátím se k bodu územního plánu, který mě zajímá a mám otázku na paní Klenorovou, 

jestli už je zdokumentován plánovaný val, co je v územní plánu jako záměr. Kde je k nahlédnutí? 

Viděl jsem model ve 3D před rokem, který byl plánován od lesíka směrem na V. Dobrou a po 

zasedání jste udělali čáru po celém území Braškova…. 

Odpověď Z. Klenorová: projekt je něco jiného než územní plán…. 

Odpověď starosty: na val je projekt, byl tu předložen architektem na zasedání před rokem. 

J. Peták, st. - Zajímá mě, kde se ta hlína vezme a jak se tam dostane, protože objem zeminy je tak 

obrovský, jaká je zátěž nákladní dopravy….. 

Odpověď starosty: Kde se vezme nikdo neví, teď jsme v úplně jiném stadiu. Nejdříve to musí být 

v územním plánu a pak musí 14 vlastníků pochopit a rozhodnout se, že je to pro ně lepší byznys než 

tam postavit sklad, protože za tu ukládku zeminy dostanou peníze. Musí udělat sdružení, musí se 

domluvit s Metrostavem, nebo nevím s kým, nevím, kdo to bude, protože je to od Prahy 10 minut, tak 

se někdo asi najde. A kudy tam bude jezdit? Musí sjet na brýlích rovnou na pole, jiná cesta není,  

musí být po poli panelová cesta a musí to být takový byznys, že se to vlastníkům vyplatí. A nebo 

nikdy ten val nebude, a to je také dobrá varianta, protože když je v ÚP, tak tam zase nemůže být nic 

jiného. Mluvím za sebe, mně je nakonec jedno, jestli ten val bude, nebo nebude. Pro mě je důležité, 

aby sklady, které už jsou u našeho hřbitova, už jsou v Pavlově, aby nebyly tady, protože kdyby sklady 

sem k D6 přišly, tak doprava zničí obec. Benefit toho valu, který by hypoteticky mohl vzniknout je 

v odstranění prašnosti a hluku. 

J. Peták st. - Samozřejmě jsem nepředpokládal, že byste tam dovolili nějaké sklady. Současný stav 

ÚP je takový, že tam byla plánována odpočinková zóna nebo šířka zalesněného pásu 20-50 metrů. 

Takže při stávajícím ÚP tam žádné sklady být nemůžou. Přemýšlím o tom, co to přinese, a když jsem 

si vyhodnotil tu výšku valu 5-7 m, tak takovou protihlukovou stěnu nikdo nepostaví, s tím souhlasím. 

Ale dostat tam takové kvantum materiálu, řeknu 20 tisíc náklaďáků, které musí tu zeminu přivézt a 

20 tisíc zpátky, tak za tuhle cenu, za tu prašnost, hluk a za tu stavbu minimálně třech let, to nechci. 

Mluvím o té lokalitě, kde bydlím. Požadovat stávající řešení, kdy ŘSD postaví protihlukovou stěnu. 

Pokud ty pozemky byste využili na haldy, tak při stávajícím územím plánu lze využít na zalesnění. 

Debatujeme o tom se starostou už rok, ale když vyhodnotím přínos haldy, tak za tu cenu tu stavbu 

nechci. 

 

J. Wagner – jsem tady 37 let, léta jsem poukazoval na zrcadla u pensionu, než se stala tenkrát ta 

špatná věc, že se porazilo dítě, teprve potom se dalo zrcadlo. Zamyslete se zastupitelé, sedněte si u 

nového vybudovaného bufetu U Kompostu a začněte to tam sledovat. Už se to tam málem stalo, že 

dítě bylo poraženo, buď tam dejte značku nebo zrcadlo. 

 

J. Poštolková – jak se bude postupovat dál v omezení tranzitní dopravy, my bychom se k tomu rádi 

připojili.  

Odpověď starosty:  Drahelčice se chtějí zavřít nákladní dopravě a tudíž to všechno půjde přes 

Braškov a Valdek. Starostové se domlouvají, nebude to tak jednoduché. Problém je v tom, že oni 

spadají pod jiného dopravního inženýra v Praze a my spadáme pod jiného v Kladně. Když ten 

v Praze se rozhodne, tak v Drahelčicích zavře propojení D5 na D6. Co budeme dělat, budeme křičet, 

budeme tam telefonovat, napíšeme tam, pojedeme tam a vy můžete také. 

J. Poštolková - Všem zastupitelům jsem dala povídání, co způsobuje nákladní doprava a dieselové 

motory za nemoci. Chtěla bych, aby byli informování rodiče i ve školce, protože ta budova stojí 1 

metr od silnice a náklaďáků tu teď jezdí strašně moc. Bohužel nemoci, které vznikají z ovzduší jsou 

závažné. 
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Ž. Křiklanová Harantová - Já se jmenuji Křiklanová Harantová,  bydlím tady 21 let a musím se 

přiznat, že jsem ještě v životě nic pro tuhle obec neudělala, ale všechno v obci užívám. Nepochopila 

jsem tady ty námitky, nemyslím si, že je to one man show pana starosty. Za sebe bych chtěla celému 

zastupitelstvu poděkovat, že to řeší, jak dnes tady všichni mají přehled, byli připraveni. Já jsem ráda, 

že to jako občan zkoumat nemusím, a pro mě osobně se stále něco děje, stále se něco buduje a já 

jsem spokojená. Jezdím přes jiné vesnice, tam se podle mě až tak nic neděje. Nevím, jestli je pan 

starosta zloděj nebo ne. Tak jsem si přečetla B. noviny a tam jsem se dočetla, s čím jsem se potýkala 

celou zimu, že daroval techniku na odklízení sněhu, takže za to také děkuji, to jsem nevěděla. A 

přečetla jsem si slovo starosty a chtěla bych na to navázat: tady je, že řekla Matka Tereza „Chceš-li 

udělat něco pro světový mír, jdi domů ke své rodině“. Ukončila bych tím, co se mi líbí od Matky 

Terezy, když vzali Matku Terezu na demonstraci proti válce, tak jim odpověděla: „Nezvěte mě na 

demonstraci proti válce, až budete pořádat demonstraci za mír, tak mě pozvěte.“ Chtěla bych, aby 

každý zvažoval, když chce někoho otrávit a vzít mu elán, tak spíše, aby se lidi podporovali k něčemu 

tvořivému. 

 

J. Machala - Hledal jsem v 8 lokalitách, než jsem se sem přistěhoval. Musím opravdu poděkovat 

tady tomu vedení, co tu je, co pro obec udělali, protože jsem prošel svět. Obcí jako je tady ta se vidí 

málo. Nemám rád lidi, třeba jak je tady pan Horník, který hází klacky zastupitelstvu a všem lidem 

tady, starostovi, pod nohy. Pane Horník, je to špatné. Pojďte sedneme si spolu na pivo dneska, 

pokecáme a já vám to vysvětlím, jak to je. Kdybyste chtěl, tak klidně se můžete odstěhovat, hned 

vám dám koště s lopatou a můžete začít třeba ve Vinařicích. Tam, když budete dobrý, sehnat peníze, 

jako sehnali oni pro tuhle obec a potom můžete něco říkat. Já klidně vás zítra budu nominovat, místo 

tady toho vedení a ukažte, co umíte. Vžijte se do situace tamhle toho pána, když vy tam budete sedět 

a on vás bude kritizovat. A co budete dělat, budete se akorát trápit a budete z toho špatný, jako jsou 

oni všichni. To jsem vám chtěl říct. 

 

A. Salvetová  - Chtěla bych se připojit k paní Křiklanové a chtěla bych říci za sebe a za svoji rodinu, 

my tady žijeme 8 let, nemám tady trvalé bydliště.  To, co tady za těch 8 let vidím, jak ves vzkvétá, a 

jak se lidi k sobě chovají, je to moc hezké. To, že tady je jeden člověk, který neustále něco narušuje, 

neustále se mu něco nelíbí.  Já za 8 let jsem vzala papír, tužku a sepsala jsem petici vůči panu 

Horníkovi. Byli občané, kteří se pod to podepsali, i ti, kteří se pod to nepodepsali, což byla i smutná 

věc vůči Braškovu. Chtěla bych vás poprosit, pane Horníku, pokud vy jste v důchodu, a nemáte co na 

práci, my vám klidně seženeme obálkový systém, můžete lepit, ať se doma nenudíte.  Protože tak, jak 

vy otravujete tady vůbec občany a zastupitelstvo, a jak nakládáte nějaké vaše výmysly, myslím si, že 

je to moc. 

 

Ing. J. Horník -  Když jsem byl poprvé na veř. zasedání zastupitelstva koncem loňského roku, tak tu 

byli 3 lidi včetně mě. To mi připomíná, že to jsou plačky na pohřbu, které zaplatili tady, aby přišly na 

ten pohřeb a zaplakaly nad hrobem někoho, koho vůbec neznaly. To jen k tomu proč tady všichni vy 

sedíte, je mi to jasné proč a kdo vás pozval. Podívejte se do zákona o obcích, že obec je sdružení 

občanů a každý má právo se vyjadřovat k čemukoliv. Já se vyjadřuji taktéž a jsou mi tady ze strany 

diskutujících ta práva upírána. K tomu co tady ta paní říkala,  slyšel jsem o nějaké petici, abyste 

věděla proč to vůbec vzniklo. Je to jeden z případů, kde starosta vyvolal jednání ve prospěch jeho 

společnosti, kterou ovládá. A to, že pozemek v mém vlastnictví chtěl, aby byl zveřejněn, z důvodu, to 

vám tady objasním, aby do něj mohli hosté hospody bez omezení docházet. Bylo to maskováno tím, 

že je to kvůli zásobování Jednoty. Zásobování Jednoty po 20 let co tam existuje, jsem nikdy nebránil. 

Naopak kdyby pozemek se stal veřejným, bude spadat pod zákon o veř. komunikacích a na veř. 

komunikaci se nesmí zastavit, pokud na ní nezůstane 3m volný pruh na průjezd. Jestli jste to tam 

viděli, tak tam je tří metrový pruh, který je v mém vlastnictví a na tom by se nesmělo zastavit. To 

znamená, že by bylo znemožněno zásobování prodejny. Ale byl by umožněn pohyb hostů do 

hospody. To je typický případ toho, kdy starosta vyvolal jednání ve prospěch Braškovského pivovaru 

a znemožnil by zásobování Jednoty tím postranním vchodem. Takto je to vždycky všechno otočeno, 
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teď je to otočeno proti mně, že já tady mám nějaké konkrétní poznatky o tom a bylo mi odmítnuto 

starostou je tady vysvětlit, aby se to nedostalo na veřejnost. Já napíšu samozřejmě stížnost, jako jsem 

ji již jednou napsal. Jednou jsem napsal stížnost a okamžitě jsem z vaší strany nějaký notorický 

stěžovač. To byla jedna stížnost na práci obecního úřadu. Tady vidíte, jaká davová psychóza se 

vyvolala kvůli tomu, že jsem si dovolil vůbec na starostu něco říci. Je to v podstatě, jak jsem to psal 

zastupitelům, aby se nad tím zamysleli, že je to firma, která je vedená starostou, není to sdružení 

občanů. 

 

Ing. P. Vacek – Nejsem úplně informován o všech detailech toho problému, který tady v poslední 

době nastínil pan Horník, že se jedná o nějakou ulici, mezi Jednotou, hospodou a tím jeho domem. 

Jedno vím určitě, že ta ulice vždycky patřila panu Chalupovi, stejně jako hospoda a přilehlé 

pozemky, a že mu to komunisti vyvlastnili.  Na tom vyvlastněném pozemku, který si koupil pan 

Horník a postavil si tam dům. Následně si k tomu koupil ulici, která vždycky, když už tam existují 3 

objekty, by měla být asi obecní. Myslím si, když už p. Horník za to zaplatil, bylo by asi 

nejrozumnější, neříkat jestli to  slouží starostovi  a jeho privátní hospodě nebo panu Horníkovi a jeho 

privátnímu bydlení nebo obecní stavbě, kde má být provozovna, ale že by p. Horník měl obci 

nabídnout tu ulici za adekvátní cenu, a obec by to odkoupila. Bylo by po problému, nikdo by si 

nestěžoval, pan Horník by si přišel na své, dál by si mohl užívat tu ulici, obec by mohla zásobovat, 

pan Dráb by si přišel na své, protože jeho nájemce hospody by mohl taky zásobovat. Je to jediné 

rozumné řešení, protože dávat takovéhle oznámení na soudy je podle mého kravina, nejlepší je, když 

se všichni dohodneme. Jsou tam 3 zúčastněné strany, jak pan Horník ulici získal, mi není úplně jasné. 

Logické je, že se stala vlastně chyba, protože kdyby tehdy úředníci byli ve střehu, tak by mu tu ulici 

nikdy nikdo neprodal a byl by naprostý klid. Že došlo kdysi dávno k přehmatu a on tu ulici teď 

vlastní, tak by se to mohlo napravit tak, že ty peníze, které za to dal, tak je dostane zpátky a ulice 

bude obecní a všichni budou spokojeni.   A nemusíme se tady, pane Horníku, dohadovat, jestli 

starosta krade nebo ne. Já si myslím, že to, co starosta udělal pro obce, to neudělal žádný, co tady 

sedí. Neznám stejného starostu, který by byl  tak ochotný, tak schopný a tak pracovitý. 

 

Ing. J. Kouba - Mám pár drobných konstruktivních připomínek a nechci zdržovat, jestli bychom 

mohli spolu, kdykoliv přijdu. 

Odpověď starosty: dnes po zasedání? Domluveno. 

 

Ing. V. Chalupa – Jednu větu tady k zastupitelům. Prosím vás, varuju vás všechny, nechoďte nikdy 

na zastupitelstvo do Unhoště. Tady, když vidím, jak to funguje. Včera tam bylo zastupitelstvo, nejen, 

že nic nevyřešili ani do 10 hodin do večera a ještě tam na sebe podávají hromadu trestních oznámení. 

Pracujte tak, jak pracujete tady a nikdy tam nechoďte, ať se nenakazíte, za to vám děkuji. 

 

Pavel Horník – Omlouvám se, za to že jsem přišel pozdě. Kdo mě  nezná, jsem syn pana Horníka st., 

asi víte, jaké jsou tu vazby. V první řadě samozřejmě stojím za svým otcem, protože vím, jak to je od 

začátku. Vůči těm dopisům, co tady probíhaly, co zastupitelé vědí a asi veřejnost to neví, samozřejmě 

to nedostávala. Určitě není pravda, že  můj otec nikdy pro obec nic neudělal. Nebyl jsem tu od 

začátku, nevím, co jste tu probírali, ale otec těch 30 let, co tu jsme, udělal pro obec spoustu věcí. 

Hlavně co se týče hasičů,  nikdy nebyl problém, aby udělal cokoli, co jsme potřebovali, jako inženýr 

elektrotechniky se věnoval opravě spousty věcí a nikdy za to nebyl honorován nebo odměněn. Jak se 

někdo podílí nebo nepodílí, to tady nebudu hodnotit. V každém případě, jak otec zdůraznil, je to 

první stížnost po třiceti letech, která tady od něj byla vznesena. Nějaké očerňování, že je to notorický 

stěžovatel, beru rozhodně jako urážku jeho i sebe a vlastně celé naší rodiny. Další věc: viděli jste 

fotky z ulice Dukelské, chtěl bych se zeptat zastupitelů a rady, jakým způsobem pokročilo řešení toho 

parkování v ul. Dukelské. Já vím, že dotace nám sem padají, stačí říct jenom. Když se podíváte na 

chodníky tady, jak už vypadají v ulici Dukelská, tak po 2 letech můžeme žádat o dotaci na opravu 

chodníků po parkování vozidel. 2x do týdne máme narvanou ulici, vozidla stojí po chodníkách všude 

možně. Starosta říká pro bezpečnost všechno, tohle už není bezpečná situace. Třicítka nic nevyřeší. 

Není tam určitě dodržen pruh, který má být, což je 6 metrů. Sedněte si do hospody, dejte si pivo a 
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koukejte se, co se tady děje za situace. Jestli považujete za bezpečné stání auta na přechodu pro 

chodce. Pokud obec hodlá tolerovat porušování dopravních předpisů před svým vlastním obecním 

úřadem, auta nám budou parkovat pod stromem, který se snažíme udržovat, dobře, tak já s tím pak 

asi taky nebudu mít problém. Ještě jedna věc, v reakci na dopisy, které tady probíhaly, tak pan 

místostarosta se tam zmínil o tom, že někdy v listopadu a prosinci já pobírám neoprávněně nějakou 

mzdu se svojí manželkou, která se tady stará o pořádek a já se starám o zeleň, protože v listopadu a 

prosinci neroste tráva, tak jsem nic nedělal. Oproti tomu bych se ohradil, protože pan místostarosta 

nemá přehled, co vlastně já tady vytvářím za činnost, že už to dávno není jenom o sekání trávy. 

Pokud to tak je, v tom případě je obec špatný hospodář a platí mě, který tady nic nedělá… 

Odpověď starosty: Tomu já nemohu zabránit, když si chtějí psát, ať si píšou s místostarostou, co 

chtějí. Já vás mám ve spamu, takže já vám nikdy neodpovím. Kdo si to tak nezařídil, tak holt si 

s vámi píše. Co se týká dopravy na silnici III. třídy, je to krajská komunikace, není to obecní 

komunikace a podléhá správci krajské komunikace. Řešení je jenom jedno jediné, já se tomu 

nebráním, dáme tam zákaz zastavení, buď všude nebo někde, já s tím problém nemám. Já už svoje 

akce, jako je školení, tady dělat nebudu, budu je například dělat v Botanice, protože mně to za ty 

problémy opravdu nestojí. Sice je to restaurace naší rodiny, ale než abych tady měl problémy, tak já 

jsem to už opravdu zrušil.  Všechny svoje akce dělám jinde, protože tam mě nikdo nenapadá a 

nepřijede policie 3x za odpoledne, jako při návštěvě radního pro dopravu Středočeského kraje. Pro 

vás to platí také, když si budete dělat nějakou akci, prostě si nějak zajistěte, ať auta parkují naproti 

hřišti. Já jsem poprosil hostinského, když tam má nějaké školení, ať si zaparkují proti hřišti a 

dovezou se kyvadlovou dopravou. Problém je v tom, že šofér nemusí hostinského poslechnout, může 

poslechnout jen dopravní policii, podloženou zákonem nebo nějakým vodorovným nebo svislým 

značením. Já bych chtěl, aby si občané navrhly a zrealizoval se zákaz zastavení v celé šířce. Problém 

je v tom, že tam potom nebudou moci zastavit ani lidi, co tam bydlí. K této otázce navrhuji 

následující plán, poprosil bych třeba tebe, Vladimíre, abys v ulici našel s panem Horníkem jednu 

osobu, která to svolá, a řeknete si, jak to chcete. Napíšeme dopis na kraj na Správu a údržbu silnic, ta 

to dá dopravnímu inženýrovi schválit a je tam dopravní značení, já nevím, co jiného můžu udělat. 

Jsem rozhodně pro každé řešení, s jakým přijdete, jestli se na tom můžeme shodnout, že by Vladimír 

Chalupa s pány Horníky svolal spoluobčany z ulice a uděláme, co budete chtít. Dejte mi někoho, 

s kým budu jednat a domluvte si jakýkoliv plán, který budeme realizovat, je to silnice III. třídy. 

 

J. Wagner –  Takových situací jako před restaurací U Chalupů je tolik na celém světe. Je to 

vyznačeno a omezeno na 10 km rychlost, proč by to tak nefungovalo, když to funguje všude na světě. 

Když se tam udělá omezená zóna, je to místo účelově užívané a na to si musí dát každý pozor……… 

 

MUDr. Hospodár – Jsem hrozně rád za pozvání na dnešní zastupitelstvo, protože jsem dodnes měl 

jenom iluze, ale konečně jsem poznal pana Horníka. Chtěl bych říci, pokud ho takhle tíží ty body a) 

až n) tak já mu opravdu z duše závidím. 

K. Schmied – Aby pan Horník nebyl jediný, kdo si tady stěžuje, tak já se přidám. Mně vadí stav 

laviček na Braškově a na Valdeku, potřebovaly by přebrousit a natřít. 

Odpověď starosty:  To je starý problém. Architekt, když je tenkrát projektoval pro návsi, měl svoji 

vizi, že lavičky budou vypadat jako že jsou staré, tzn. ne nalakované a nabroušené. Je dvojí způsob 

úpravy dřeva, že ho obrousíte, nalakujete a je to krásné, nové. Pak se při opravě lak musí brousit a je 

to hrozná práce, je to drahé, protože lak se odlupuje. Druhá varianta je, že to namoříte něčím, co 

vůbec není vidět, je to bezbarvé, a tím natřete starou lavičku. My jsme se museli nějak rozhodnout, 

jedni chtěli, aby se to lesklo a bylo to jako nové a druzí chtěli, aby to splynulo s návsemi, aby to mělo 

svůj přírodní ráz, a zároveň to nehnilo, aby na tom nebyl mech, a aby to bylo namořené. Takže 

moříme, všechny vypadají, že se o ně nikdo nestará. Votava může říci, kolik se vyleje barvy za rok.  

Odpověď T. Votava:  Hodně litrů, 2 roky už se natírají neustále, 30-40 kg určitě. 

 

Ing. P. Vacek – Ještě jednu připomínku, je móda chodit se psy na vycházku, mě by to až tak 

nevadilo, ale všude se bohužel vyskytují exkrementy. Nejen, že ti psi močí i na dětská hřiště a na 

pískoviště, kde si děti hrají, nejsou to lidi ani z obce a vyhlášky je nezajímají vůbec. V Braškovských 
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novinách jsem četl nějakou úpravu - vyhlášku o zvířatech, což si myslím, že je dobré, ale naprosto to 

postrádalo nějaké sankce. Má se také říci, co to bude koštovat, když se nařízení neplní. Byl bych pro 

to, aby ty sankce byly hodně silné, aby se vyžadovaly. Možná, že by to potom bylo vidět i v té obci. 

Odpověď ing. Kolrusz – Bohužel musím konstatovat, že za prvé obecní vyhláška o pohybu psů není 

povinnost obce, nemusí ji vydávat, protože to řeší 4 zákony. Ministerstvo vnitra, které garantuje  a 

odsouhlasuje všechny obecně závazné vyhlášky, tak vyžaduje, že se musí řídit jejich direktivami. 

Tam bohužel sankce žádné nejsou a my je tam nemůžeme oficiálně dát. 

 

Ing. J. Horník – Je to věc o lidech, každý má mít pytlík na ty exkrementy. Budu rád, když mi 

starosta odpoví, proč se tady ten přechod platí z obecních peněz. 

Odpověď starosty:. To je jednoduché, pane Horníku, lidský život stojí víc než 12 tis. Kč. Když si 

objednáme u správce komunikace opravu tohoto přechodu a on nám dá desátý měsíc, tak buď vezmu 

své soukromé peníze a natřu ho, anebo obecní, ale to vás mohlo napadnout... 

 

F. Haas -  Je to už dlouho, co jsme měli takovou účast na zastupitelstvu, chtěl bych vám poděkovat. 

Velice krátce, Pavle, ty se nemusíš představovat, tebe všichni znají, na rozdíl od otce, kterého kdyby 

nebylo ulice U Chalupů, tak ho nikdo neznal. Já jo samozřejmě, my se známe 30 let, teď toho lituji, 

trochu se přiznám, po roztržce s ním v soukromí. Chtěl jsem říci, že to není žádné tajemství, že ty a 

tvoje žena berete odměny, to nejste jediný, co jsou na výplatní listině obce, co je na tom špatného. 

Jenom k panu Horníkovi, já bych nechtěl vůbec reagovat na některé ty věci, protože to je někdy až 

nechutné. Ale je tu jedna možnost, pane Horníku, za necelých 1,5 roku budou komunální volby, vy 

jediný člověk v obci, který má správné názory, můžete si postavit kandidátku a nahradit tohle 

neschopné zastupitelstvo obce.  Dokonce podle zákona o obcích už dneska na tomto zastupitelstvu  

můžete zastupitelstvu navrhnout, aby nás odvolali, jako zloděje, tedy pardon, jako lumpy, kteří si 

přivlastňují obecní peníze. Když vám zastupitelé vyhoví, tak mohou zastupitelé zvolit nového 

starostu a místostarostu už dnes. Jinak všem děkuji za pozornost a poprosím vás, abychom už 

nediskutovali. 

 

 

 

K bodu 10) USNESENÍ A ZÁVĚR 

Návrh usnesení přečetla předsedkyně návrhové komise ing. M. Randáková.    Připomínky 

ani návrhy na doplnění nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s předloženým návrhem usnesení? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Pilátová, ing. 

Randákové, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 hlas (Horník) 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno 

 

 

Zasedání bylo ukončeno v 18,40 hodin. 
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Usnesení 

14. zasedání Zastupitelstva obce Braškov, konaného dne 11. dubna 2017 na OÚ Braškov 

 

Zastupitelstvo obce po projednání: 

a) bere na vědomí 
1) Zprávu o kontrole plnění usnesení 12. a 13. zasedání zastupitelstva obce 

2) Zprávu o vyhodnocení připomínek, požadavků a podnětů k návrhu zadání změny č. 1 

územního plánu Braškov datovanou březen 2017 

3) Zprávu o hospodaření obce k 31.3.2017 

4) Informaci o rozpočtových změnách č. 1 až 3 na rok 2017, schválených radou obce 

 

b) schvaluje 
1) V souladu s ustanovením § 47 odst. 5 stavebního zákona výslednou verzi návrhu zadání 

změny č. 1 územního plánu Braškov datovanou březen 2017 

2) Účetní závěrku za rok 2016 a výsledek hospodaření ve výši 3.821.087,37 Kč 

3) Závěrečný účet obce za rok 2016 vč. Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce 

za rok 2016 s výhradou 

4) Program rozvoje obce  aktualizovaný v březnu 2017 

 

c) souhlasí 
1) Se zveřejněním záměru na směnu pozemku v k.ú. Braškov p.č. 385/3 o výměře 45 m2 za 

část pozemku p.č. 292/5 o výměře 45 m2 ve vlastnictví ing. P. Vacka 

2) Se zveřejněním záměru na směnu části pozemků v k.ú. Braškov p.č. 50/2 o výměře 158 

m2 a části pozemku p.č. 50/14 o výměře 1945 m2 za části pozemku p.č. 50/1 o výměře 

1655 m2 a 448 m2 ve vlastnictví Ing. P. Čermáka 

3) Se zveřejněním záměru a podmínkami pronájmu nebytových prostor určených pro 

prodejnu potravin a smíšeného zboží v č.p. 31 na Valdeku 

4) Se zveřejněním záměru na pronájem zemědělských pozemku v k.ú. Braškov p.č. 50/2; 

60/3; 109/14; 177/17; 294/13 a 377/8 o celkové výměře 5090 m2. 

5) S finančním příspěvkem obce Letohrádku Vendula na dovoz obědů seniorům ve výši 

jednonásobku ceny účtované seniorům. 

 

d) zmocňuje radu obce ke schvalování a provádění rozpočtových opatření: 
1) rozpočtové příjmy v neomezené výši; 

2) rozpočtové výdaje v závazných ukazatelích rozpočtu (paragrafy rozpočtové skladby) do 

výše 500.000,-- Kč celkem za jedno rozpočtové opatření v jednom kalendářním měsíci; 

3) poslední rozpočtové opatření za kalendářní rok v plném rozsahu v příjmech i ve výdajích; 

4) o všech takto provedených rozpočtových opatřeních bude starosta informovat 

zastupitelstvo obce na nejbližším příštím zasedání 

 

 

 

Ing. Vladimír D r á b 

 starosta 

Ověřovatelé 

Tomáš    V o t a v a 

 

Bohumil   B e č k a 

 

Zapsala: Jarmila Hehejíková 

 


